
Beantwoording toezegging K153, mondelinge vragen van mevrouw Baselier (D66) met 

betrekking tot ’t Cromwiel en de relatie tot de gemeente 

Vr 1. De overeenkomst met de stichting ’t Cromwiel is ruim 1.5 jaar geleden getekend. Tot 

op heden heeft ons geen bericht of ander nieuws bereikt over de stand van activiteiten in 

het Cromwiel. Zoals de samenwerking gemeente – stichting. De diverse culturele- en graag 

geziene ontmoetingen in gemeenschapshuis ’t Cromwiel. Wij vernemen graag hoe het 

staat met de voortgang, samenwerking en exploitatie van ’t Cromwiel, kan de wethouder 

hier inzicht in geven?  

Samenwerking gemeente-stichting vindt plaats op uitvoerend gebied en op het terrein van 

beleid) en dit verloopt goed. Op 23 juni 2023 vindt er een gesprek plaats met de wethouder en 

met de stichting van ’t Cromwiel. 

• Culturele ontmoetingen zijn er naar tevredenheid geweest (o.a. jaarconcerten Volharding; 

Veteranendag met optreden Marinierskapel; optredens Sjappoo; Sint en 

Pietenshow (terug van weggeweest!); scholenproject rondom "de Missie"; etc.. Om het 

gebruik van met name de theaterzaal te verbeteren is het geluid en de verlichting 

aangepast (investering € 10.000,00!) 

• Exploitatie: door direct na de start te zijn geconfronteerd met de effecten van de 

lockdown-maatregelen COVID heeft dat effecten gehad op de exploitatie. Momenteel zijn 

we nog in afwachting van de toegezegde € 10.000,00 "corona-subsidie" die de overige 

gemeenschapshuis al hebben ontvangen. 

• Door vertrek van personeel (o.a. langdurige ziekte manager) en de krapte op de 

personeelsmarkt heeft het wat tijd gekost om de personele bezetting op orde te krijgen. 

Dit heeft echter geen nadelige gevolgen gehad op de dienstverlening. 

• Er wordt, gehoord hebbende de gebruikers, gewerkt aan oplossingen voor diverse 

punten. Een overleg over diverse punten is in aanvraag bij de gemeente 

Vr 2. Is er al enig zicht op en beeld naar de maatschappelijke betrokkenheid en ontmoeting 

in het Cromwiel van de Steenbergenaar, is er al verandering merkbaar bij de bezoekers?  

Er zijn al diverse nieuwe gebruikers verwelkomt in ’t Cromwiel gebruikers zijn tevreden aldus 

geconcludeerd tijdens gezamenlijk overleg en de dagelijkse ervaringen 

Vr 3. Is er actief, al dan niet samenwerkend met de gemeente en stichting, om de gewilde 

centrumfunctie in het Cromwiel zichtbaar te maken en zo ja met inzet van welke 

activiteiten en zo nee waarom nog niet, wat is daarvan de reden?  

Door het organiseren van bijeenkomsten etc. (ook door de gemeente) wordt de centrumfunctie 

verder inhoud gegeven. Voorbeelden: diverse bijeenkomsten ihkv 750 jaar Steenbergen, 

jubilarissendag, radioprogramma BNNVara etc.etc. 

Vr 4. Hoe bruisend is het Cromwiel als gemeenschapshuis nu te kwalificeren? 

Er vindt het nodige ( en steeds meer!) plaats in 't Cromwiel. Nieuwe gebruikers en meer 

activiteiten door de gebruikers. 

 

 


